

TARIKH IKLAN : 21.10.2015



HOSPITAL SERI MANJUNG

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

Tawaran ini adalah dipelawa kepada penyebut harga-penyebut harga yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam bidang perbekalan/perkhidmatan di bawah bidang atau sub bidang yang berkaitan sahaja dan masih dibenarkan menyertai Sebut Harga berikut :-

No. Sebut Harga/Tajuk Sebut Harga	Kod Bidang Pendaftaran	Tarikh, Masa dan Tempat Taklimat (WAJIB)	Tarikh, Masa dan Tempat Tutup Sebut Harga
HSM/2015/SH/22 <i>Tawaran Sebut Harga Penyewaan Kafetaria Di Hospital Seri Manjung</i>	221506 040103	Tarikh : 28.10.2015 (Rabu) Masa : 10.30 pagi Tempat : Dewan Mutiara, Hospital Seri Manjung	Tarikh : 11.11.2015 Masa : 12.00 tengahari Tempat : Kaunter pertanyaan Jabatan Pengurusan, Hospital Seri Manjung, 32040 Seri Manjung Perak (Peti Sebutharga No 1)

Taklimat/Lawatan tapak adalah **WAJIB**. Hanya **PENAMA** didalam Sijil Pendaftaran Kementerian Kewangan sahaja yang boleh menghadiri sesi taklimat/lawatan tapak Sebut Harga. Agensi/Syarikat **TIDAK BOLEH** mewakili pegawai selain daripada penama. Sila bawa bersama **COP SYARIKAT** semasa pendaftaran diadakan.

Dokumen Sebut Harga akan diedarkan bermula pada **28.10.2015** selepas taklimat diadakan di Bilik Mesyuarat Hospital Seri Manjung dan **penyebut harga yang menghadiri taklimat sahaja dibenarkan mengambil Dokumen Sebut Harga**. Sila bawa bersama keratan kehadiran semasa pengambilan dokumen. Individu yang menghadiri taklimat tidak dibenarkan mewakili dua atau lebih syarikat. **Kelewatan menghadiri taklimat dan TIDAK MENGEMUKAKAN DOKUMEN LENGKAP** juga boleh menyebabkan penyebut harga dianggap **GAGAL** menghadiri taklimat.

Semua dokumen manual/sokongan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri serta ditulis nombor Sebut Harga di sudut atas sebelah kiri sampul surat dan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga yang disediakan seperti alamat diatas. Sebut Harga yang lewat dari tarikh dan masa yang ditetapkan tidak akan dipertimbangkan. Sila berhubung dengan *Cik Faisya Bt Abdul Rahim* di talian **05-6896940** untuk keterangan lanjut.